
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 7. oktober 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 20
Kan ministeren dokumentere sin påstand på samrådet 5. oktober 2016 om, at
der ikke er sket en nedprioritering af kemiindsatsen i denne regeringsperiode,
i et notat, der belyser den samlede udvikling i bevillingerne på tværs af mini-
sterier sammenlignet med, hvad den tidligere regering havde afsat, herunder
bevillinger som Venstre-regeringen ikke viderefører, jf. svar på jf. MOF alm.
del - samrådsspm. A-D?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Brosbøl (S) og Lea Wermelin (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Kirsten.Brosbol@ft.dk,
Lea.Wermelin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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